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Concept Verslag digitale ALV van de ESSCN gehouden op 22 april 2021 

 

1. René Eckhardt opent om 20.00 uur de vergadering. Hij is blij dat de (digitale) opkomst in 

vergelijking met voorgaande ALV's hoog is.   

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen: 

• we staan een moment stil bij het overlijden van Tineke Antonisse, de auteur van het 

boek "De Opvoeding en Africhting van een Spaniel". Eind dit jaar zal de herdruk van 

dit boekje verschijnen, en hierin zal ook aandacht geschonken worden aan de 

belangrijke rol die Tineke heeft gehad in de spaniel-wereld. 

• Per 1 juli a.s. treedt de nieuwe WBTR (wet bestuur en toezicht rechtspersonen) in 

werking. In deze wet wordt de uitbreiding van de aansprakelijkheid van 

bestuursleden geregeld. Hiervoor zullen wellicht de statuten van de ESSCN gewijzigd 

moeten worden en t.z.t. door een notaris geaccordeerd moeten worden. Voor deze 

procedure hebben we vijf jaar de tijd. Graag zouden we een beroep doen op de 

juridische kennis die bij onze leden aanwezig is om hierin met ons mee te denken, en 

misschien is er een bevriende notaris onder onze leden bij wie we t.z.t. terecht 

kunnen. Suggesties graag doorgeven aan de secretaris via info@esscn.nl. 

3. Verslag ALV 22 oktober 2020: wordt goedgekeurd. 

4. Financieel verslag 2020: 

• Leontien Bouchier licht toe dat de financiële situatie van de ESSCN gezond is. Aangezien er in 

2020 nauwelijks activiteiten hebben plaatsgevonden, zijn de uitgaven aan die kant ook laag 

gebleven. Leontien heeft een omschrijving gemaakt voor het Calamiteitenfonds: Het 

calamiteitenfonds is bedoeld voor onvoorziene extreme omstandigheden die het 

voortbestaan van het ras van de Engelse Springer Spaniel of de vereniging in gevaar kunnen 

brengen of ernstige schade kunnen berokkenen. Om goed voorbereid te zijn op een 

dergelijke situatie doneert de vereniging jaarlijks 228 euro aan dit fonds. Bij het onttrekken 

van gelden aan het fonds zal het gaan om uitgaven die niet uit het reguliere jaarbudget 

kunnen worden gedekt en waarvan het onhaalbaar of onredelijk is de kosten in een bepaald 

jaar te verhalen op leden.  

De kascontrolecommissie, bestaande uit Marcel Dons en Michiel Groenewegen, heeft de 

financiële stukken kunnen bekijken en op basis van hun bevindingen stellen zij voor om het 

bestuur decharge te verlenen. 

 

5. Benoeming nieuwe leden kascontrolecommissie:  

• de kascontrolecommissie over het jaar 2021 zal bestaan uit Anja Simons en Leontien 

Bouchier. 

6. Begroting 2021: 

• in de begroting is ruimte voor aanvragen van een financiële bijdrage voor het organiseren 

van activiteiten. Vanwege de onzekere situatie i.v.m. de Covid-maatregelen is in deze 

begroting alleen een stelpost opgenomen voor het organiseren van grotere evenementen.  

7. Jaarverslagen: 
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• secretaris: de bestuursbijeenkomsten vonden voornamelijk digitaal plaats en er zijn helaas 

maar weinig activiteiten doorgegaan.  

• jachtcommissie SUN: in 2020 zijn er 3 activiteiten doorgegaan. Het verslag van de 

jachtcommissie over 2020 volgt nog.  

• website/database: de database is inmiddels gegroeid en bevat nu 600 accounts. In de 

database is het nu ook mogelijk om de vachtkleur aan te geven. De werkgroep Database 

krijgt veel complimenten voor het vele werk dat zij hebben verricht. Wat de website betreft: 

in 2020 waren er 109.000 bezoekers, voornamelijk uit Nederland en Duitsland. De meest 

bezochte pagina's zijn de dek-berichten en de pagina voor herplaatsers. In principe komen 

alleen pups/honden met een stamboom voor vermelding op de herplaats-pagina in 

aanmerking. Er was een hack-probleem, maar dat is inmiddels opgelost. Nieuw op de 

website is de pagina waarop dekreuen aangemeld kunnen worden. De reuen dienen aan de 

gezondheidseisen van ons Verenigingsfokreglement te voldoen, behaalde kwalificaties zijn 

geen vereiste, maar kunnen wel vermeld worden. Opgemerkt wordt dat reuen wel een 

meerwaarde voor het ras moeten bieden,  dit kan aangetoond worden met kwalificaties, met 

een jachtgeschiktheidscertificaat of door in de praktijkjacht bewezen kwaliteiten. Te denken 

valt aan het eventueel organiseren van een fokgeschiktheidsdag, waar keurmeesters kunnen 

beoordelen of een reu in aanmerking komt als dekreu. Tot slot bedankt René Bart Krijgsman, 

Debbie Barnes en Annemie Notten voor hun inzet voor de database. 

8. Vacatures bestuur: 

• Leontien Bouchier stelt zich niet herkiesbaar als penningmeester. Marja Verbaas heeft 

aangegeven zich verkiesbaar te willen stellen voor deze functie. Zij zal een stukje schrijven 

voor het clubblad van juni a.s. waarin zij zichzelf voorstelt en tijdens de eerstvolgende ALV zal 

het bestuur haar voordragen als kandidaat penningmeester. 

9/10 Leden commissies: 

• gezocht wordt nog naar nieuwe leden van de gezondheidscommissie. Geïnteresseerden 

kunnen zich aanmelden via info@esscn.nl 

• de redactiecommissie is uitgebreid met Diana Smeets en Sandra Daems. Gezien hun 

deskundigheid op het gebied van vormgeving is dit een zeer positieve ontwikkeling. 

11. Aanpassingen Huishoudelijk Reglement 

• Bernadette Puylaert licht toe dat er door de digitalisering van het ledenbestand en de 

privacy-wetgeving aanpassingen in het HHR nodig zijn. Op het voorstel volgen nog een paar 

wijzigingen, waarna het Huishoudelijk reglement opnieuw voorgelegd zal worden aan de 

eerstvolgende ALV. Vragen en opmerkingen m.b.t. het HHR kunnen gestuurd worden naar 

info@esscn.nl 

12. Aanpassingen Verenigingsfokreglement (VFR): 

• René Eckhardt stelt voorop dat dit een "ruw" voorstel is en dat alles bespreekbaar is.  

• De normenmatrix is gebaseerd op het format  van de RvB  voor het VFR: uitgangspunt is dat 

de in de normenmatrix opgenomen eisen ook controleerbaar zijn. Voldoen aan deze eisen 

levert een stamboom met een groen vinkje op. Binnen de RvB is er nog discussie of niet 

voldoen aan de normenmatrix een rood vinkje oplevert. Bovendien is de invoering van de 

normenmatrix door de RvB voorlopig uitgesteld.   
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• artikel 1.2:  René zal nog uitzoeken hoe het zit met het ECVO-oogonderzoek in België. Leden 

van de ESSCN die in het buitenland wonen hebben tijdens onze ALV stemrecht. De 

toevoeging "en België die volgens..."  kan achterwege gelaten worden. 

• artikel 1.6: toevoeging "DNA-afstammingsbewijs" is goedgekeurd. Ook opnemen: 

"stamboom mét groen vinkje".  

• artikel 2.1: toevoeging "haar halfbroer" is dubbel, kan geschrapt worden. 

• artikel 2.4: aantal dekkingen door een reu: wat is acceptabel? Helma van den Brink geeft aan 

dat 20 dekkingen voor een reu wel erg veel is, want de genenpool wordt daardoor kleiner. 

Debbie Barnes geeft aan dat het aantal van 10 dekkingen juist weinig is. Dat aantal is snel 

gehaald. René neemt deze opmerkingen mee in zijn volgende voorstel. 

• artikel 2.7: kunstmatige inseminatie met ingevroren sperma van een overleden reu: Gelden 

de eisen die in het VFR gesteld worden op het moment van afname van het sperma en/of op 

het moment van insemineren? Hajo Geervliet stelt voor dat deze eisen gelden op het 

moment van afname. En wie is op dat moment de eigenaar van het sperma? Dit laatste 

hangt van het contract af dat daarover is afgesloten.  

• artikel 4.2.3. en 4.3: opgemerkt wordt dat het belang van DNA-testen afhankelijk is van hoe 

vaak een bepaalde  ziekte voor komt. Bij ernstige ziektes in elk geval de lijders uitsluiten van 

de fok, maar als ook dragers worden uitgesloten, dan wordt de genetische genenpool te zeer 

beperkt. Bovendien lopen we dan het risico dat fokkers buiten de rasvereniging om gaan 

fokken.  

• Vraag is hoe betrouwbaar de test op PRA-Cord1 is: deze afwijking kan pas op latere leeftijd 

naar voren komen.  

• Voorgesteld wordt om middels een financiële bijdrage van de ESSCN in de kosten van de test 

fokkers te stimuleren om DNA-testen af te nemen. Dit kan fokkers ook beschermen wanneer 

zij pups verkopen, zodat zij aan de kopers kunnen laten zien dat er zoveel mogelijk aan 

gedaan is om ziektes te voorkomen. De kosten van een test, die eenmalig nodig is, bedragen 

rond de € 130,- voor een combi-test. Het zou verstandig zijn om hierover met bijv. Laboklin 

afspraken te maken. Voordeel is dat je dan als vereniging ook de resultaten van deze testen 

krijgt. Er moet een advies komen welke DNA-testen wel en welke niet afgenomen zouden 

moeten worden. 

• Deze combi-testen kunnen door de eigenaar van de reu of teef zelf gedaan worden. Fraude 

hiermee komt altijd boven water: als er gefraudeerd is dan is dat te zien aan de pups uit een 

bepaalde combinatie. 

• art. 4.3.1.: heupdysplasie: Vraag is of goede honden met C-heupen uitgesloten moeten 

worden van de fok. Op dit moment komen er weinig honden met C-heupen voor.  

• distichiasis: Annemie Notten vraagt zich af of honden met een lichte vorm van Distichiasis 

uitgesloten moeten worden van de fok. Hajo Geervliet geeft aan dat het niet uitsluiten van 

distichiasis kan betekenen dat  het weer meer voor gaat komen. Het is ook lastig om een 

grens te bepalen daarin (één haartje? tien haartjes?). 

• artikel 8.2: afgifte pups op een leeftijd van 8 weken: volgens het Kynologisch Reglement is de 

leeftijd gesteld op 7 weken. Het is de verantwoordelijkheid van de fokker hoe hier me om te 

gaan. 

• Concluderend: Verplichte DNA-test: nee, wel aanraden aan fokkers. Gegevens uit deze tests 

zijn ook belangrijk voor onze database.  Dragers uitsluiten: nee. René Eckhardt zal alle 

opmerkingen meenemen in zijn volgende voorstel dat hij aan alle aanwezigen toe zal sturen.  

13. 40-jarig jubileum:  
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• zodra er weer mogelijkheden zijn om evenementen te organiseren, gaan we een datum 

prikken. Ideeën voor het vieren van ons jubileum zijn welkom: info@escn.nl 

14. Rondvraag: 

• Gregory Pope vraagt wat de sancties zijn wanneer fokkers niet fokken volgens het VFR. René 

geeft aan dat de RvB en de overheid hier steeds strenger toezicht op zullen houden. De 

NVWA (Nederlandse Voedsel en Waren Autoriteit) is van plan om een UBN-nummer (Uniek 

Baasjes Nummer) verplicht te stellen voor álle fokkers. Dit UBN-nummer zal straks nodig zijn 

om een chip aan te kunnen vragen voor pups. Niet voldoen aan de eisen van het VFR of de  

RvB kan boetes opleveren.  

• Annemiek de Vries: in het VFR staat dat  een verplichte werkgeschiktheidstest niet verplicht 

is, en dat deelname aan exposities niet verplicht is (art. 6 en 7 VFR).  Volgens haar zou het 

een goede zaak zijn om dit te heroverwegen, zodat er ook weer eisen aan het exterieur en 

aan de werkkwaliteiten gesteld kunnen worden. Deze discussie is destijds bij het invoeren 

van het VFR gevoerd. René geeft aan dat we hier in een volgend overleg op terugkomen.  

• Willemien stelt voor dat er een extra ALV zal komen zodra we weer fysiek bij elkaar kunnen 

komen. In deze ALV kan dan de nieuwe penningmeester verkozen worden en kan het 

Huishoudelijk Reglement en het VFR opnieuw besproken worden. 

 

 

 

 

 

 

 

 


